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     kunstonderwijs,  handel en middenstand,  erfgoed,  jeugd , 
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     en toerisme 

Verslag van  29 juni 2016 

Verslaggever Gijsbrecht Huts 
Voorzitter Gijsbrecht Huts 
Agenda  Agenda gemeenteraad 
Aanwezig Schepen Bergé, Schepen Vandereyken, Marie-Claire Loozen , Jan Debroeck, Wouter   

  Lissens, Karin Struyf, Gijsbrecht Huts, Daniel Vanluyten, David Geladé, Jos Hermans, Johny van 

  Stiphout, Pascale Grootjans 

Voorzitter opent vergadering om 20u05 

1. Verslag van vorige vergadering 

Verslag vorige vergadering goedgekeurd. 

2. Agenda gemeenteraad 

PC. 23 1. Wijziging van het dienstreglement van de stadsbibliotheek 

Schepen Bergé licht toe. 

PC. 23 2. Vaststelling uitleenreglement voor e-readers en e-boeken in de stadsbibliotheek 

Schepen Bergé licht toe.  

 

Raadslid mevrouw Grootjans: "Zal er een waarborg worden gevraagd bij uitlenen e-reader?" 

Neen. 

 

PC. 24 1. Vaststelling reglement renteloze leningen cultuur-, jeugd- en sportverenigingen 

Schepen Berge licht toe.  

Werken die dringend en noodzakelijk zijn en die voortbestaan in gedrang kunnen brengen van vereniging, 

krijgen voorrang. Vroeger was de regeling van de investeringstoelagen 1€=1€, nu zullen we is er het principe 

van de renteloze leningen. 

 

Raadslid M.C. Loosen : "Is er maar 100000€ ? Wie krijgt die dan?" 

 

Schepen: "Er wordt prioriteitenlijst vastgesteld door commissie / koepelcomité."  

 

Raadslid Lissens: "Wie zit er in koepelcomite?" 

 

Schepen: "De voorzitters van de adviesraden." 

 

Raadslid M.C. Loosen : "Dus advies koepelcomite is niet bindend?"  

 

Schepen: "Neen" 

 



Raadslid M.C. Loosen betreurt het feit dat er geen belangrijke mensen uit onze administratie inzitten. 

Bijvoorbeeld iemand van stedenbouw? Dat om te behoeden dat de stad meestapt in een beslissing van 

bijvoorbeeld een bouw in zonde zonevreemd ligt? Is er geen procedure die terugkoppeling van administratie 

vraagt?  Deze beslissing geeft veel beslissingsruimte voor schepencollege! Raadslid M.C. Loosen vraagt zich 

ook af wat er gebeurd wanneer een vereniging 100000€ ontleent en ze wordt opgedoekt? Wat dan? Zijn er 

stappen mogelijk? 

 

Schepen Bergé antwoordt dat een aanvraag sowieso passeert via de diensten en dergelijke problemen niet 

zomaar voorkomen. De laatste vraag is moeilijker te beantwoorden. Een antwoord wordt bezorgd op GR. 

 

3. Varia 

 

a) Afbetalingsplan KVK 

 

Raadslid (?) : "Nu we toevallig op KVK uitkomen, zijn hun betalingen ondertussen  in orde?" 

 

Schepen Bergé: "Zij volgens het afbetalingsplan en alles is in orde op dit moment." 

 

b)  Uitnodiging kermis  

 

Schepen Vandereycken: Sommige raadsleden zijn niet uitgenodigd voor enkele evenementen opening kermis, hij 

betreurt dat. De uitnodigingen moeten in orde zijn.  

 

c) Herdenking duikers-ontmijners 

Raadslid Vanluyten kent organisator van zeevaart, alle raadsleden waren uitgenodigd, hoe komt het dat 

raadsleden dat niet weten? Hij haalt ook aan dat er sprake was van 'incidenten' op de herdenking. Weet de 

schepen daar meer over.  

 

Schepen Bergé vindt verbredingen zeer belangrijk, maar weet niets van mogelijke incidenten. 

 

Raadslid Van Stiphout stelt dat er geen uitnodigingen zijn verzonden naar de raadsleden. Dat vindt hij jammer. 

 

e) Carwash 

Raadslid (?) haalt de e-mail aan die mensen van Carwash grijpen verstuurde: wat is het probleem? 

 

Schepen Bergé: "Handcarwash moet aan minder strenge normen voldoen en dat stuit op onbegrip!" 

 

 

 

Voorzitter sluit de vergadering om 20u55 


